

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Friedrich Grohe AG & Co. KG		08/28/2003	LIMITED PARTNERSHIP: GERMANY
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	Grohe Water Technology AG & Co. KG		
Street Address:	Hauptstrasse 137		
City:	58653 Hemer		
State/Country:	GERMANY		
Entity Type:	LIMITED PARTNERSHIP: GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Serial Number:	76212945	GENEVA	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	(703)491-8444		
	<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>		
Phone:	703-491-8880		
Email:	WilliamHolt@HoltLawOffices.com		
Correspondent Name:	William H. Holt		
Address Line 1:	12311 Harbor Drive		
Address Line 4:	Woodbridge, VIRGINIA 22192		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	GENEVA - CHANGE OF NAME		
DOMESTIC REPRESENTATIVE			
Name:	William H. Holt		
Address Line 1:	12311 Harbor Drive		
Address Line 4:	Woodbridge, VIRGINIA 22192		

OP \$40.00 76212945

NAME OF SUBMITTER:	William H. Holt
Signature:	/William H Holt/
Date:	10/05/2008
Total Attachments: 3 source=NameChangeDocs#page1.tif source=NameChangeDocs#page2.tif source=NameChangeDocs#page3.tif	



BESCHEINIGUNG

Wir bestätigen hiermit, dass die Firma

Grohe Water Technology AG & Co. KG
Hauptstraße 137
58653 Hemer
Bundesrepublik Deutschland,

eingetragen im Handelsregister des Amtsgerichts Iserlohn, Abt. HRA, Registernummer 2031, eine nach den Gesetzen der Bundesrepublik Deutschland als juristische Person geltende Kommanditgesellschaft ist, die mit Wirkung vom 28. August 2003 durch Namensänderung der Firma Friedrich Grohe AG & Co. KG entstanden ist und die sich mit der Entwicklung, Herstellung und den Vertrieb von Sanitärarmaturen, Accessoires und Komponenten, insbesondere mit Armaturen für Wasserleitungs-, Warmwasserbereitungs-, Bade-, Brause-, Wasch- und Klosettanlagen sowie elektrotechnischen Geräten für die vorgenannten Anlagen beschäftigt.

Diese Bescheinigung dient zur Umschreibung diverser Marken- und Geschmacksmusterrechte der früheren *Friedrich Grohe AG & Co. KG* auf die *Grohe Water Technology AG & Co. KG*.

Hagen, 17. November 2003

P. Sch
Monika Schäfer



Witness

Dr. Herbert Pätzold
Patentanwalt
Staubstraße 10
D-82166 Gräfelfing/München

Herbert Pätzold
24. April 2007



South-Westphalian
Chamber of Industry and Commerce
in Hagen

Certificate

We do herewith certify that the company of

Grohe Water Technology AG & Co. KG
Hauptstraße, 137
58653 Hemer
Federal Republic of Germany

of record in the Commercial Register at the Amtsgericht (Local Court) of Iserlohn, Section HRA, Register Number 2031, is a valid limited partnership company deemed to be a corporate body under the laws of the Federal Republic of Germany, which was established by a change of name of the company Friedrich Grohe AG & Co. KG with effect from 28 August 2003 and which is doing business in the development, manufacture and distribution of sanitary fittings, accessories and components, specifically fittings for water supply, boiler, bathroom, shower, washing and W. C. installations, as well as electrical equipment for the afore mentioned installations.

This certificate serves as a transfer of various trademark protection or registered design rights of the former Friedrich Grohe AG & Co. KG to the Friedrich Grohe Water Technology AG & Co. KG.

Hagen, November 17, 2003

Monika Schäfer

[the stamp says: A South-Westphalian Chamber of Industry and Commerce at Hagen]

Beglaubigung

In meiner Eigenschaft als vom Präsidenten des Landgerichts München I (Az: Ü 110/99) registrierter und beglaubigter Übersetzer der englischen Sprache bestätige ich hiermit, dass das vorliegende Schriftstück eine getreue und vollständige englische Übersetzung einer von der Südwestfälischen Industrie- und Handelskammer zu Hagen ausgefertigten Bescheinigung ist, datiert vom 17. November 2003.

München, 30. November 2003

Authentication


In my capacity of a translator for the English language, duly registered, commissioned and sworn by the President of the Landgericht [Regional Court] Muenchen I (ref. Ü 110/99), I do herewith certify the foregoing to be a true and complete English translation of a Certificate issued by the South-Westphalian Chamber of Commerce and Industry in Hagen, dated November 17, 2003.

Munich, this 30th day of November 2003

Witness

Dr. Herbert Pätzold
Patentanwalt
Steubstraße 10
D-82165 Grafelfing/München

Herbert Pätzold
24 April 2007

Heinrich Hübel

Heinrich Hübel
Staatl. geprüfter und beglaubigter Übersetzer
Bodenseest. 97
D-81243 München